
ZÁPISNICA  č. 1 

zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného dňa 12. decembra 2022 

 

 

 
Prítomní: prof. PaedDr. Bernard Garaj, CSc., prof. PhD. Peter Ivanič, PhD., PhDr. Tomáš 

Koprda, PhD., doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD., doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD., doc. Mgr. 

Emília Perez, PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Ervín Weiss, PhD., Adam Kazár, Mgr. 

Patrik Lekeš, Samuel Olach, Bc. Lucia Trégerová 

 

Ospravedlnení: Mgr. Jalal Al-Ali, PhD., prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc., Eva Tršková  

 

Hostia: prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD., Ing. Ingrid Ráczová 

 

AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. 

 

Ustanovujúce zasadnutie AS FF UKF v Nitre, ktorý bol zvolený na funkčné obdobie  

s účinnosťou od 1. 12. 2022 do vymenovania, zvolenia alebo iného ustanovenia orgánov fakulty 

zriadených štatútom vysokej školy podľa predpisov účinných od 25. apríla 2022, otvoril Mgr. 

Ervín Weiss, PhD., predseda predchádzajúceho Akademického senátu FF UKF v Nitre. 

Zasadnutie viedol do zvolenia nového predsedníctva AS FF UKF v Nitre. Tajnou voľbou sa 

opätovne stal predsedom AS FF UKF v Nitre Mgr. Ervín Weiss, PhD. a tak v moderovaní AS 

FF UKF pokračoval. 

 

Program:  

 

1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení 

2. Správa o výsledkoch volieb do AS FF UKF v Nitre 

3. Správa o činnosti AS FF UKF v Nitre za uplynulé obdobie 

4. Privítanie novozvolených členov AS FF UKF za zamestnaneckú a študentskú časť 

5. Voľba predsedníctva Akademického senátu FF UKF  

6. Voľba predsedov a členov komisií Akademického senátu FF UKF v Nitre 

7. Návrh na doplnenie externého člena Rady kvality FF UKF v Nitre 

8. Návrh členov Disciplinárnej komisie FF UKF v Nitre 

9. Rôzne 

10. Diskusia  

11. Záver rokovania 

 

Ad 1) 

Predseda predchádzajúceho senátu Mgr. Ervín Weiss, PhD. privítal členov AS FF UKF. 

Poďakoval členom AS FF UKF za ich aktívne členstvo a pozitívny prínos pre fakultu za 

obdobie 2018 - 2022 a oboznámil ich s programom rokovania. Členovia AS s navrhnutým 

programom súhlasili. Následne privítal všetkých novozvolených členov AS FF UKF za 

zamestnaneckú aj študentskú časť. Novozvoleným členom AS FF UKF zablahoželal. 

 

 

 

 



Ad 2) 

Správu o výsledkoch volieb do AS FF UKF v Nitre, ktoré sa konali 7. 11. 2022 predniesol 

predseda volebnej komisie doc. PhDr. Jozef Brunclík, PhD. Členov senátu oboznámil 

s priebehom volieb a tiež predniesol podnety, ktoré počas volieb volebná komisia prijala od 

členov akademickej obce. V diskusii sa hovorilo o nízkej účasti ako aj o možnostiach vyhovieť 

podnetom, ktoré boli členom volebnej komisii podané. Členovia senátu sa zhodli na tom, že 

v budúcnosti bude zabezpečená technika tak, aby bolo umožnené členom akademickej obce FF 

UKF hlasovať na viacerých volebných miestach, podľa vlastného výberu, v rámci možností AS 

FF UKF v Nitre. 

 

Ad 3) 

Správu o činnosti AS FF UKF za obdobie 2018 – 2022 predniesol predseda senátu  

Mgr. Ervín Weiss, PhD. Prostredníctvom jednotlivých uznesení prítomných členov podrobne 

informoval o činnosti AS za jednotlivé roky. Vyjadril sa k najvýznamnejším návrhom 

a uzneseniam, ktoré AS v uplynulom období prerokoval. Správa tvorí samostatnú prílohu tejto 

zápisnice. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 1/2022/AS/FF 

AS FF UKF berie na vedomie Správu o činnosti AS FF UKF za obdobie 2018 – 2022.  

 

Ad 4) 

Voľby do jednotlivých orgánov AS FF UKF riadila ad hoc zvolená volebná komisia. Návrh 

zloženia volebnej komisie: PhDr. Katarína Sedlárová, doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD. a Mgr. 

Patrik Lekeš. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 2/2022/AS/FF 

AS FF UKF schválil zloženie ad hoc zvolenej volebnej komisie v zložení: PhDr. Katarína 

Sedlárová, doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD. a Mgr. Patrik Lekeš. 

 

Ad 5) 

Za predsedníčku ad hoc zvolenej volebnej komisie AS FF UKF bola navrhnutá PhDr. 

Katarína Sedlárová 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 



Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 3/2022/AS/FF 

AS FF UKF schválil za predsedníčku ad hoc zvolenej volebnej komisie PhDr. Katarínu 

Sedlárovú. 

 

Ad 6) 

Mgr. Ervín Weiss, PhD. odovzdal slovo predsedníčke volebnej komisie PhDr. Kataríne 

Sedlárovej, PhD., ktorá všetkých prítomných oboznámila s priebehom volieb. 

 

V zmysle Rokovacieho poriadku AS FF UKF v Nitre prebehlo hlasovanie o obsadení 

príslušných komisií. Predsedníctvo AS FF UKF je trojčlenné. Tvoria ho predseda AS a dvaja 

členovia – reprezentanti zamestnaneckej a študentskej časti AS. 

 

Priebeh volieb: 

 

Predseda – návrh: 

 

Mgr. Ervín Weiss, PhD. – kandidatúru prijal 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Za predsedu AS FF UKF bol zvolený Mgr. Ervín Weiss, PhD. 

 

Člen predsedníctva / zamestnanec – návrh: 

 

Doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD. – kandidatúru prijal 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:             11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Za člena predsedníctva AS FF UKF bol zvolený doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD., ktorý bude 

zároveň vykonávať funkciu podpredsedu AS FF UKF.  

 

Člen predsedníctva / študent – návrh: 

Bc. Lucia Trégerová – kandidatúru prijala 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 



Počet kladných hlasov:  10 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     1 

 

Za členku predsedníctva bola zvolená Bc. Lucia Trégerová. 

 

Uznesenie 4/2022/AS/FF 

Predsedníctvo AS FF UKF v Nitre bude pracovať v zložení: Mgr. Ervín Weiss, PhD. (predseda), 

doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD. (podpredseda) a Bc. Lucia Trégerová (študentská časť AS). 

 

Súčasťou AS FF UKF sú: legislatívna komisia, volebná komisia, ekonomická komisia a študijná 

komisia. Voľby do jednotlivých komisií AS prebehli nasledovne: 

 

Členovia jednotlivých komisií za zamestnaneckú a študentskú časť boli volení tajnou voľbou. 

 

Legislatívna komisia: 

 

Predseda – návrh:  

Prof. PaedDr. Bernard Garaj, CSc. – kandidatúru prijal. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  10 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     1 

 

Člen / zamestnanec: Mgr. Jalal Al-Ali, PhD. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / študent: Samuel Olach 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 5/2022/AS/FF 

Legislatívna komisia AS FF UKF bude pracovať v zložení: prof. PaedDr. Bernard Garaj, CSc. 

(predseda), Mgr. Jalal Al-Ali, PhD. (člen), Samuel Olach (člen). 

 

 



Volebná komisia: 

 

Predseda – návrh: 

PhDr. Katarína Sedlárová – kandidatúru prijala. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / zamestnanec: Doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / študent: Eva Tršková 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 6/2022/AS/FF 

Volebná komisia AS FF UKF bude pracovať v zložení: PhDr. Katarína Sedlárová 

(predsedníčka), Doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD. (člen), Eva Tršková (členka). 

 

Ekonomická komisia: 

 

Predseda – návrh:  

Prof. PhDr. Peter Ivanič, PhD. – kandidatúru prijal. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

  



Člen / zamestnanec: PhDr. Tomáš Koprda, PhD. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / študent: Adam Kazár 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 7/2022/AS/FF 

Ekonomická komisia AS FF UKF bude pracovať v zložení: Prof. PhDr. Peter Ivanič, PhD. 

(predseda), PhDr. Tomáš Koprda, PhD. (člen), Adam Kazár (člen). 

 

Študijná komisia: 

 

Predseda – návrh:  

Doc. Mgr. Emília Perez, PhD. – kandidatúru prijala. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / zamestnanec: Prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Člen / študent: Mgr. Patrik Lekeš 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 



Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 8/2022/AS/FF 

Študijná komisia AS FF UKF bude pracovať v zložení: Doc. Mgr. Emília Perez, PhD. 

(predsedníčka), Prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc. (členka), Mgr. Patrik Lekeš (člen). 

 

Ad 7) 

Za zapisovateľku na rokovaniach AS FF UKF  bola navrhnutá Bc. Lucia Trégerová, ktorá 

návrh prijala. 

 

Na rokovanie AS FF UKF boli prizvaní hostia prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD., dekan FF 

UKF a Ing. Ingrid Ráczová, tajomníčka FF UKF. Predsedníčka volebnej komisie PhDr. 

Katarína Sedlárová predstavila dekanovi FF UKF novozvolených predsedov a členov 

jednotlivých komisií v rámci AS FF UKF. Následne pán dekan zaželala všetkým členom AS 

veľa síl pri zvládaní náročných úloh vyplývajúcich z činnosti akademického senátu 

a zablahoželala novozvolenému predsedníctvu a predsedom jednotlivých komisií. 

 

Ad 8) 

Prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD. predniesol návrh na doplnenie externej členky Rady pre 

vnútorné overovanie kvality vysokoškolského vzdelávania FF UKF v Nitre. Navrhovaná Mgr. 

Barbora Tricoire pôsobí v odbore filológia a je významnou odborníčkou z praxe. Po krátkej 

diskusii pristúpili členovia AS FF UKF k tajnému hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 9/2022/AS/FF 

AS FF UKF schválil externú členku Rady pre vnútorné overovanie kvality 

vysokoškolského vzdelávania FF UKF v  Nitre Mgr. Barboru Tricoire. 

 

Ad 9) 

Prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD. predniesol návrh na členov Disciplinárnej komisie FF UKF 

v Nitre. Po krátkej diskusii pristúpili členovia AS FF UKF k tajnému hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  15 

Počet prítomných členov AS: 11 

Počet kladných hlasov:  11 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     0 

 

Uznesenie 10/2022/AS/FF 

AS FF UKF schválil za členov Disciplinárnej komisie FF UKF v  Nitre: Mgr. Patrik 

Petráš, PhD. (predseda), doc. PhDr. Michaela Malíčková, PhD., Mgr. Jozef Palitefka, 

PhD., Mgr. Patrik Lekeš, Mgr. Kristián Vrábel, Etela Sedláková (členovia).  

 



Ad 10) 

V rámci diskusie poskytol dekan fakulty aktuálne informácie z ostatného kolégia 

rektora. Doc. E. Perez  sa zaujímala o možnosti habilitačného a inauguračného konania na FF 

UKF v Nitre. Prof. M. Hetényi prítomných informoval, že na webovej stránke fakulty sú 

zverejnené aktuálne metodické usmernenia, ako aj ostatné dokumenty, ktoré sú súčasťou 

habilitačného a inauguračného spisu. Doc. I. Lomnický vyjadril názor, že senát je miestom 

otvorenej a konštruktívnej debaty. V uplynulom období sme boli nútení urobiť viaceré 

racionalizačné opatrenia. Vnútorná motivácia ľudí je však hraničná a nie vždy sa dá podávať 

konštantný výkon. Diskutovalo sa o dôležitosti fakultných akademických senátov v rámci 

univerzity.  

 Prof. M. Hetényi predstavil členom AS FF UKF novú tajomníčku fakulty Ing. Ingrid 

Ráczovú, ktorá členov senátu okrajovo informovala o rozpočte, ktorý ovplyvňuje množstvo 

rôznych faktorov. Konštatovala, že úsporné opatrenia, ktoré sa v rámci fakulty počas 

uplynulého roka uskutočnili – personálne zmeny - dosiahli očakávaný efekt a v súčasnosti už 

možno badať úsporu finančných prostriedkov určených na mzdy pracovníkov fakulty. Prof. M. 

Hetényi uviedol, že fakulta robí všetko pre lepšiu ekonomickú kondíciu, či už v oblasti 

vzdelávania alebo nárastu publikácií. S výdavkami však musí fakulta naďalej hospodáriť 

obozretne a opatrne. Dekan fakulty ďalej informoval, že na študijnom oddelení bola posilnená 

administrácia štúdia pre študentov z Ruska a Ukrajiny. Fakulta sa snaží zviditeľniť aj na 

sociálnych sieťach - Facebooku, kde trojnásobne stúpol počet sledovateľov. Vedenie fakulty 

vyvíja snahu stretávať sa so zástupcami študentov a komunikovať s nimi o rôznych 

problémoch. 

 Prof. B. Garaj hovoril o tom, že pravidlá, ktoré sú nastavené pre univerzity sa neustále 

menia a sú prísnejšie. Predvídateľnosť je základná vec, ktorá nás môže udržať a posunúť ďalej. 

Skúškové obdobie bude na univerzite a fakulte prebiehať prezenčnou formou, no v ojedinelých 

prípadoch je možné skúšať dištančne. Dôležité je však vytvoriť študentom rovnaké podmienky. 

V závere diskusie dekan fakulty informoval o plánovanom zasadnutí akademickej obce, 

na jar budúceho roku. 

 

 

Mgr. Ervín Weiss, PhD. poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť a ukončil 

ustanovujúce rokovanie AS FF UKF v Nitre.      

 

 

 

 

             Mgr. Ervín Weiss, PhD. 

                             predseda AS FF UKF v Nitre 

 

 

 

 

Zapísala:  PhDr. Katarína Sedlárová      


